
延庆区 2019 年初三统一练习试卷参考答案

英 语

一、单项填空（共 6分，每小题 0.5分）

1-6 BCABAD 7-12 DCDBDA

二、 完形填空（共 8分，每小题 1分）

13-20 ABAC CBDD

三、阅读理解(共 26分，每小题 2分)

21-23 CBD 24-26 ADC 27-29 ACD 30-33 BCDC

四、阅读短文，回答问题（共 10分，每小题 2分）

34. Now I say thank you about 50 times a day./About 50 times a day./

评卷时：学生写出 50 times a day就得 2分；如果只写 50 times 得 1分。少

介词 about不扣分。

35. He grew up in the northern Indian city of Lucknow./In the northern Indian city of

Lucknow.

评卷时：学生必须答出 the northern Indian city 和 Lucknow两个点。

答出任意一个点得 1分。

36. He saved his thanks for those who had done huge favors for him./People who had done

huge favors for him.

评卷时：：学生语言表述准确得 2分，若语言答意但表述不够准确得

1分。此题人称和时态出现错误不扣分。

37. How Dacid’s father say thank you in Hindi./ How people say thank you in Hindi.

The way people express their thanks in Hindi.

评卷时：学生必须答出 in Hind 和 How to say thank you 两个点。且

语言表述准确得 2分，若语言答意但表述不够准确得 1分。若此题只

答 say thank you或者 thank you不得分。

38. Because he said thank you to his uncle./ Because he hurt his uncle’s feeling by saying

thank you to him.

评卷时：学生语言表述准确得 2分，若语言答意但表述不够准确得 1
分。若此题只答 say thank you得 1分，只写 thank you不得分。

五、文段表达（共 10分）

题目①

Dear students, the World Reading Day is coming. As a middle school student, everyone
should read books. Firstly, reading increases our knowledge and we can learn the world affairs



without going out. Secondly, reading is a good way to improve reading and writing skills.
Finally, reading can broaden our knowledge and horizon, which is important to job hunting in
the future. Therefore, start to reading, no matter how old you are and what you are doing.

So I’m here again to call on all of us to read more books and read good books.
Li Hua

题目②

As a middle student, I can do a lot to learn from our role models. First, we can protect
the environment. For example, we can pick up the rubbish, recycle things in our daily life, and
so on. Second, we shall respect people around us. Respect others to start from small things.
Third, behave well. We should be kind to others, warm-hearted to everyone, and generous to
our friends. By doing so, our world will become more and more beautiful.

评分标准：

按档给分，共 10分，具体评分标准如下：

第一档：（10— 9分）

内容：完全符合题目要求，达到写作目的；信息点齐全；语法结构和词汇丰富。

表达：字体工整，语言通顺，语意连贯；语言知识错误不超过 2个；大小写和标点错误

不超过 3个，满分不允许有任何错误。

第二档：（6--8分）

内容：符合题目要求，基本达到写作目的；信息点基本齐全；语法结构和词汇基本满足

文章需要。

表达：书写清楚，语言基本通顺，语意基本连贯；语言知识错误 3个以上，大小写和标

点错误 4个以上，但所有错误不影响整体理解。

第三档：（3-5分）

内容：部分符合题目要求，没完全达到写作目的；漏掉主要信息，无关内容较多；语法

结构单调，词汇有限。

表达：书写潦草，语言不通顺，语意难以理解；语言知识错误、大小写和标点错误较多，

影响整体理解。

第四档：（2 — 0分）

内容：不符合题目要求，没达到写作目的；有效内容很少；语法结构混乱，词汇贫乏。

表达：言不达意，语言知识错误、大小写和标点错误随处可




